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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)- 
Angående Färingsöbors möjlighet att ta sig till det nya badhuset. 
Dnr Diarienummer

Jag vill tacka Desirée Björk (Ö) för den ställda interpellationen. I dagsläget kan man ta sig från 
Färingsö till badhuset med ett byte i Tappström / Ekerö centrum / Ekebyhov. Men det är lite 
krångligt eftersom vi har en annan trafikering under rusningstrafiken och den så kallade 
mellantrafiken.
Jag tänker inte recensera vad min företrädare har sagt i frågan. Men en sak är väldigt tydligt 
och det är att kommunen inte har rådighet över linjedragningen eller turtätheten. Däremot 
pågår absolut samtal mellan Ekerö kommun och regionens trafikförvaltning för att få till 
bättre lokallinjer, framför allt en direktlinje mellan Färingsö och Träkvista/Träkvistavallen 
eftersom vi värnar våra invånare på Färingsö och deras möjligheter att ta sig till såväl det nya 
fina badhuset som andra aktiviteter i området. Frågan har noterats i trafikutvecklingsplanen 
2023 - 2032, där en utredning har utlovats. Inom kort kommer berörda tjänstemän på 
förvaltningen ha en avstämning om trafikutvecklingsplanen 2024 - 2033 och det fortsatta 
arbetet med den utredningen.
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